
 

 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
Τετάρτη 23 Ιουλίου 2025 

  
 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: «Χωρίς τριφασικούς μετρητές ο ΔΕΔΔΗΕ Χαλκίδας» 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σημαντικές καθυστερήσεις παρατηρούνται στην εξυπηρέτηση αιτήσεων για νέες 

τριφασικές συνδέσεις παροχής ηλεκτρικού ρεύματος, λόγω έλλειψης τριφασικών 

μετρητών από τον ΔΕΔΔΗΕ Χαλκίδας. 

Η κατάσταση αυτή έχει ως αποτέλεσμα οι πολίτες να βρίσκονται σε αδιέξοδο, καθώς η 

αδυναμία ηλεκτροδότησης καθυστερεί ή και ματαιώνει το άνοιγμα νέων καταστημάτων, 

την εγκατάσταση σε νέες κατοικίες, καθώς και την εκκίνηση άλλων επαγγελματικών 

δραστηριοτήτων..  

Επειδή οι καθυστερήσεις στην παροχή ρεύματος δεν βοηθούν  την ανάπτυξη και την 

εύρυθμη λειτουργία των επιχειρήσεων, 

 

Επειδή η ανάγκη για άμεσες συνδέσεις ρεύματος είναι κρίσιμη για τους πολίτες, 

Ερωτάσθε: 

1. Πού οφείλεται η παρατηρούμενη έλλειψη τριφασικών μετρητών στον ΔΕΔΔΗΕ  

της Χαλκίδας; 
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2. Ποιος είναι ο σχεδιασμός και το χρονοδιάγραμμα για την αποκατάσταση του 

προβλήματος και την επαρκή προμήθεια τριφασικών μετρητών στην περιοχή; 

3. Ποια άμεσα μέτρα προτίθεστε να λάβετε για την άμεση εξυπηρέτηση των 

αιτήσεων τριφασικής σύνδεσης που εκκρεμούν εδώ και μήνες; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  




